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Minnesanteckningar för Friskis&Svettis Eskilstuna 
Styrelsemöte nr 5 verksamhetsåret 2021. 

 
___________________________________________________________________ 
 

Plats:  Digitalt 
Datum:  25 mars 
Tid:  17:00-19:30   
 

Ledamöter:   Närvarande 

Kent Sedin, ordförande  X 
Erik Österberg  X 
Tua Larsson Manelius  X 
Linus Gustafsson Maxe  -  
Leif Lundborg, suppleant  X 
Susanne Room, suppleant  X 
  - 
Ivar Lejbrink, lekmannarevisor - 

Anki Roth, tf verksamhetsledare X   
    
 ___________________________________________________________________ 
 

•  Mötets öppnande 
Ordförande hälsade alla välkomna förklarade mötet öppnat.  

 
•  Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

• Val av justerare 
Susanne valdes att jämte ordförande justera protokollet. 

• Föregående protokoll 
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna  

 
• Ekonomirapport 

Utfall februari 
Som förväntat är det fortsatt lite sämre resultat jämfört med förra året, men ingen 
anledning till oro. 

Vi söker igen ersättning för ekonomiskt bortfall från Riksidrottsförbundet. 
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• Lokalrapport 
 

- Treans lokal 
Ytterligare försenat. Golvet planeras att göras vecka15. 

 
- Strängnäs  

Arbetet med den ny anläggningen har påbörjats. 

 
• Verksamhetsrapport 

Anki berättade att Länsstyrelsen har varit och kontrollerat anläggningen och gav 
med beröm godkänt för hur vi anpassat lokaler och verksamhet under pandemin. 
Optimering av bland annat lokaler och pass pågår kontinuerligt. 
11:e mars hade personalen planeringsdag. 
Semesterplanering klar.  
Den digitala Börja Träna kursen blir inte av, men de inplanerade passen kommer 
ändå att köras. 
Miniröris ska på turné, bland annat i Strängnäs.  

 
 

 
• RIKS 

Årsmöte 
Hölls digitalt lördagen 20:e mars 

2020 gick bra ekonomisk, men det finns en oro för 2021’s resultat. 
Stadgarna ändrades för att kunna hålla digitala årsmöten. 
Utträde ut Riksidrottsförbundet tas beslut om på nästa årsmöte. 
Det kommer göras en översyn av ”Allmänna villkor”. 
Träningsresor med flyg upphör i F&S.  
Utbildningsvägar för funktionärer och ledare ses över för att bli effektivare. 
Arvode för RIKS styrelse höjdes. 
Ny ordförande: Peter Lilja. 
Stämman 2022 kommer hållas i Borås.  
för slag. 

• Inköp av utrustning för digital träning 
  Styrelsen beslutar att köpa in utrustning för digitalträning till Eskilstuna. 

 

• Övriga frågor 
 

- Årsmöte 14/4 kl 18:00 
Förberedelserna går enligt plan 
Hålls digital från RF SISU’s lokaler. 
Anki, Tua och Kent kommer vara på plats. 
Hedersmedlem är utsedd.  
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- ARN 
Allmänna Reklamations Nämnden kommer inte pröva den anmälan som gjorts 
mot F&S Eskilstuna. 
 

 
 

• Nästa möte  
Årsmöte 14:e april kl 18:00 med efterföljande konstituerande möte. 

 Nästa styrelsemöte 29:e april kl 17:00 digitalt 
 

• Mötets avslutande  
Kent tackade för visat intresse och avslutade mötet.  


